

條款及細則：

1. 活動推廣期由 2021 年 1 月 15 日至 2 月 28 日，包括首尾兩天(下稱「推廣期」)。
2. 優惠適用於綁定卡號以 62 開頭的銀聯信用卡或提款卡之雲閃付 App 及指定銀行 App 用戶(下稱「用戶」)。交易必須以銀聯二維碼通過銀聯網絡簽賬，方可享用優惠。
3. 用戶憑 App 內「優計劃」專區之屈臣氏專屬電子優惠券(下稱「電子優惠券」)於屈臣氏以銀聯二維碼(二碼合一)單筆消費淨額滿 HK\$200 即減 HK\$20，或消費淨額滿 HK\$500 即減 HK\$60 (下稱「即減優惠」)。
4. 每卡每日可享即減優惠一次，推廣期內最多可享五次。
5. 優惠適用於屈臣氏香港全線分店。個別參與分店另有約定或不受理指定銀聯卡除外，具體以各分店實際情況而定。
6. 優惠數量有限，先到先得，額滿即止。活動並將因此提前結束，具體以電子優惠券領取及店舖實際情況為準。
7. 電子優惠券之有效日期以券面顯示為準。
8. 每次交易只限使用電子優惠券一張，每張電子優惠券只可使用一次，不可兌換現金。
9. 優惠不適用於購買禮券、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費、購買電話卡、所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務及處方產品。。
10. 優惠不可與其他優惠同時使用。
11. 退款或退貨時僅退還實際支付金額，電子優惠券將不獲退還。如退款或退貨後消費金額未達優惠之指定要求，持卡人須即時退回已享用之優惠。
12. 銀聯國際有限公司並非產品或服務供應商，故此將不會就有關產品或服務承擔任何責任。
13. 如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權。
14. 中英文版條款及細則之內容如有差異，一概以中文版為準。

Terms and Conditions:

1. The promotion is valid from 15 January to 28 February 2021, both days inclusive (refers to "Promotion Period").
2. The promotion is applicable to users of UnionPay App and designated bank apps (refers to "Users") whose UnionPay Credit or Debit Card with card number starting with 62 is bound. Qualified transactions must be settled with UnionPay QR Code via UnionPay network.
3. Users are entitled to enjoy an instant discount of HK\$20 upon single net spending of HK\$200 or an instant discount of HK\$60 upon single net spending of HK\$500 (refers to "Offer") with UnionPay QR Code (2 codes in 1) with in-app designated Watsons UPlan Electronic Coupon (refers to "e-coupon") at Watsons.
4. Each card is entitled to enjoy the Offer once per day and a maximum of 5 times during the Promotion Period.
5. The promotion is applicable to all stores of Watsons in Hong Kong. Individual stores may be excepted due to other agreement or refusal of designated UnionPay Card. It is subject to the actual circumstance of each store.
6. The promotion is available on a first-come-first-served basis while quota lasts. The promotion may end early and is subject to the actual availability of eCoupon at shops.
7. Please refer to the e-coupon for its validity.
8. Only 1 e-coupon can be applied in each transaction. Each e-coupon can only be used once and cannot be exchanged for cash.
9. The promotion is not applicable to the purchase of gift voucher, infant formula (Stage 1), prepaid phone cards, all reloading service, plastic shopping bag levy, redemption items, designed point/e-stamp redemption items, GLAM haircare products, hair dressing & styling service and prescription products.
10. The Offer cannot be used in conjunction with other promotions.
11. In case of refund, only actual paid amount will be returned. The e-coupon used will not be returned. If the transaction amount does not meet the spending requirement after refund, cardholders will not be able to enjoy the Offer.
12. UnionPay International Company Limited is neither vendor nor service provider, thus shall not take any responsibility for the products or services provided by the merchant.
13. In case of dispute, the decision of Watsons shall be final and conclusive.
14. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of terms and conditions, the Chinese version shall prevail for all purposes.